
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens IF:s Överstyrelse 
den 17/11 1952 på Stadion.

Närvarande: hela styrelsen(+ kanslisten Othberg) utom Norén och Hellborg.

§ 1. Ordf. öppnade sammanträdet och lät föredra styrelsepro
tokoll från den 28/10 och 10/11, vilka godkändes.

§ 2. Ordf. lämnade meddelande om samma dags jordfästning av
materialförvaltare Fritz Larson, vid vilkens bår tal för 
föreningen hållits av hr ordföranden och för fotbollssek
tionen av hr Sigge Bergh och för "Gamla Djurgårdare” av 
hr Bertil Nordenskjöld.

§ 3. Från Winnbergs advokatbyrå förelåg meddelande, att respit
givits DIF till månadsskiftet i hr Hedjersons krav på viss 
likvid.

§ Fr ån Sthlms stads idrottsstyrelse hade inkommit kostnads
förslag for iordningställande av en slalombana i skidbacken 
i Hammarby. Beslöts att tillskriva idrottsstyrelsen med be
gäran om anslag för igångsättande av dessa arbeten med ett 
belopp på 5-600 kr., vilket av fabrikör Nylund, som stått 
för kontakten med idrottsstyrelsen, ansetts vara vad DIF 
kunde räkna med som omedelbart anslag. Samtidigt beslöts 
att anteckna till protokollet, att Djurgården i och med 
detta anslagsäskande inte skulle binda sig för att full
följa arbetet och inte heller skulle investera några egna 
medel i slalombanans anläggning.

§ 5. Beslöts tillskriva Holger Blom i parkavd. och efterlysa hans
initiativ i fråga om den trappa i sten, som vid. ett tidigare 
tillfälle utlovats skola anläggas vid uppfarten intill 
skidbacken i Hammarby.

§ 6. Beslöts tillskriva sektionsstyrelserna och efterhöra deras
intresse för en gemensam träff tillsammans med. Överstyrel
sen enligt parollen ”var och en betalar för sig själv".

§ 7. Diskuterades möjligheterna att skära ned ÖS:s administra
tionskostnader och i samband därmed hur kanslistens lön 
skulle debiteras, sedan fotbollssektionen meddelat sig inte 
ha utlovat att bestrida någon del av denna lön. Beslöts 
att bordlägga ärendet för utredning. I fråga om den middags
ersättning på kr. som utgått till ÖS-medlemmarna i sam
band med styrelsesammanträden, beslöts att denna t.v. skulle 
upphöra, vilket beslut även gjordes retroaktivt.

§ 8. Meddelade "ordförandekonferensen" gm. Arne Grunander, att
den i det närmaste nått enighet i fråga om en omläggning 
av föreningens ekonomi på så sätt, att alla medel skola 
redovisas till huvudkassan, varifrån de olika sektionerna 
sedan utfå sina anslag. Definitivt besked i frågan utlova
des inom kort.

§ 9. Uppdrogs åt Dunér och Rinman att hemsöka f.d. skidgeneral
sekr. H. Wising i Saltsjöbaden och avhämta SM-protokoll etc.

§ 10. Avslutades sammanträdet.


